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En aquest document, de contindre dades de caràcter personal objecte de protecció, aquests es troben
omesos -substituïts per asteriscos (*) - en compliment del Reglament General de Protecció de Dades
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COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE
LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 7 DE NOVEMBRE DE 2023 / COMISIÓN DE
BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 7 DE NOVIEMBRE DE 2023

En la Sala de Comissions I de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis) C/Amadeu de
Savoia, nº11, sent les onze hores i trenta minuts, del día set de novembre de dos mil vint-i-tres, es
reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar Social, Educació, Cultura i
Esports, amb la assistència dels components d'esta, el Sr. José Luis Moreno Maicas, la Sra. Marta
Torrado de Castro, el Sr. Santiago Ballester Casabuena, la Sra. Lucía Beamud Villanueva, la Sra.
Gloria Tello Company, la Sra. Maite Ibáñez Giménez i la Sra. Mónica Gil Cano. També
assisteixen a la sessió la Sra. Rocío Gil Uncio, el Sr. Pere Fuset i Tortosa i la Sra. Nuria Llopis
Borrego, i actua com a Secretari, per delegació del Secretari General i del Ple, José Vicente
Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s’examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s’adopten els següents acords.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació, si és el cas, de l'acta anterior de la Sessió anterior de data 17 d'octubre de 2023.
Aprobación, en su caso, del acta de la Sesión anterior de fecha 17 de octubre de 2023.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 17 d’octubre de 2023, prèviament distribuïda amb la
convocatoria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenten conjuntament el Sr. Pere Fuset i Tortosa i la Sra. Gloria Tello Company,
del Grup Municipal Compromís, relativa a "L'acord de transició ecològica i ajudes
econòmiques per unes falles amb materiales sostenibles abans de 2030".
Moción que presentan conjuntamente D. Pere Fuset i Tortosa y Dª. Gloria Tello Company, del
Grupo Municipal Compromís, relativa al "Acuerdo de transición ecológica y ayudas
económicas para unas fallas con materiales sostenibles antes de 2030".

MOCIÓ

"El passat 18 d'octubre es van donar a conéixer públicament els projectes de Falles
Municipals de València 2024 que havien estat seleccionats a l'abril per un jurat independent,
artístic i faller com des de l'any 2015. Les bases del procés, d'acord amb la Capitalitat Verda
Europea, establien com a novetat un requisit que en anys anteriors s'havia introduït ja com a
mèrit avaluable i prioritari; la necessitat d'apostar en la seua construcció per materials i pintures
més sostenibles i que ajuden a recuperar una cremà més neta. Un factor, també introduït amb èxit
en altres concursos fallers municipals (Premis Caliu, Falles innovadores, Falles sostenibles...) que
no ha sigut obstacle per a que en els últims anys s'hagen multiplicat les candidatures presentades
per artistes fallers per optar a fer unes falles referents també en sostenibilitat. Una participació
que també ha crescut de manera notable en la resta de concursos que tenen en este aspecte un
criteri ressenyat.

En la seua presentació pública, els equips artístics conformats per Ceballos & Sanabria
amb Marina Puche per a la falla infantil; i Pere Baenas i Escif, en les falles grans, donaren a
conèixer dos grans projectes singulars en què la fusta, el cartró i el paper en un cas i el suro
orgànic i pintura ecològica en altre, desplacen a materials habituals a les falles com és el
poliexpan o suro blanc que en la seua combustió genera un característic fum negre que enfosquix
la flama del foc en la nit de la cremà.

Tots dos equips van posar de relleu com este requisit marcat en les bases aprovades a
l'anterior mandat havia sigut un repte estimulant per a la seua creativitat i una oportunitat per
demostrar la possibilitat de realitzar unes falles més sostenibles en l'any que València ostentarà la
Capitalitat Verda Europea.
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Especialment emotives van ser les paraules del mestre Pere Baenas que en la línia d'allò
manifestat amb anterioritat en diverses entrevistes va defensar públicament la necessitat d'adaptar
la festa fallera a les possibles exigències respecte als materials constructius abans de l'horitzó de
2030 i la va relacionar amb la viabilitat futura de la professió d'artistes fallers.

Una transició ecològica que en el seu cas passa per la utilització d'un suro ecològic,
realitzat a partir de matèria orgànica, que a diferència del suro blanc no està realitzat a partir de
derivats del petroli. Una matèria prima, en tot cas, que és encara més cara que el poliexpan i que
tal i com assenyalen els artistes fallers, necessitarà de la implicació de les administracions per a
la seua generalització i per a no suposar un problema afegit al sector professional o a les
comissions falleres.

Els defensors d'esta moció entenem que les Falles - com a festa gran de la ciutat - és per
una part, un incomparable escenari per a treballar la Capitalitat Verda i la missió europea per ser
una ciutat climàticament neutra; i d'altra un tresor patrimonial cultural, social i econòmic que cal
preservar.

Per eixe motiu entenem que des de les administracions com l'Ajuntament de València cal
reforçar, recompensar i incentivar els esforços de comissions falleres i artistes fallers per afavorir
esta transició ecològica. Un reforç que entenem es podria fer de manera similar a la que s'ha
realitzat els últims anys per fer front a la situació derivada de la pandèmia mundial de la
Covid-19 en que les ajudes per a la construcció de falles pujaren del 25% habitual fins arribar
excepcionalment als 3 milions d'euros.

Per tot això presentem les següents propostes d'acord:

- Propiciar un pacte de transició ecològica entre el Gremi d'Artistes Fallers, l' Ajuntament
de València i les comissions falleres per aconseguir unes falles amb materials més sostenibles i la
compensació d'emissions abans de 2030. Buscar la col•laboració de Las Naves en el marc dels
projecte de les Missions 2030 i de les ciutats europees climàticament neutres.

- Establir primes a les subvencions municipals que potencien i recompensen els esforços
fets per artistes fallers i comissions en la progressiva reducció del suro blanc derivat del petroli i
la potenciació de materials constructius, vernissos i pintures més sostenibles a les Falles.

- Continuar mantenint i potenciant els requisits i criteris de sostenibilitat presents en tots
els concursos municipals relacionats amb les Falles així com instar a Junta Central Fallera a
introduir també estos criteris en les bases dels seus concursos."

DEBAT

El Sr. Fuset explica la moció. Accepta l'alternativa d'addició del Grup Municipal Socialista
sobre el paper de Les Naus en esta transició.

La Sra. Llopis incideix en l'assenyalat pel Sr. Fuset i la moció, insistint en el necessari
treball de buscar materials alternatius als actuals. Explica la seua esmena d'addició per a
especificar el paper de Les Naus, que assenyala literalment: "Buscar la col·laboració de Las
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Naves, en el marc del projecte de les Missions 2030 i de les ciutats europees climàticament
neutres, per a l'estudi de materials sostenibles alternatius al suro blanc".

El Sr. Ballester señala que está totalmente de acuerdo con el espíritu de esta moción pero
son propuestas que se están haciendo ya, se está trabajando en esa línea. En concreto, ahora están
con un estudio de empresas que pueden ofrecer materiales alternativos para las fallas, es una
empresa en Francia con una agencia en Bonrepós i Mirambell, pero hay que ver la viabilidad en
cuanto a la capacidad de entrega de material y precios. Propone una alternativa que va en sintonía
con esta moción y que a continuación se transcribe:

"Única.- Continuar trabajando en el estudio e informe para conseguir unas Fallas con
materiales de construcción más sostenibles antes de 2030 al igual que se está haciendo con la
pirotecnia, realizando este trabajo conjuntamente con las comisiones falleras y el Gremio de
Artistas Falleros.

Continuar incluyendo como requisito, la utilización de materiales más sostenibles en las
bases de los concursos de las fallas municipales.

Una vez terminado el estudio e informe, presentarlo en esta Comisión de Bienestar Social,
Educación, Cultura y Deportes."

El Sr. Fuset assenyala que l'alternativa no recull els criteris concrets que planteja la moció.
Pregaria que es reunira el Sr. Ballester amb el mestre major del Gremi d'Artistes Fallers, és molt
important eixa reunió per a avançar en esta línia. A més del material citat pel Sr. Ballester hi ha
uns altres que s'han utilitzat puntualment, com les falles d'arròs. El paper de Les Naus pot ser
clau i l'alternativa tampoc diu res sobre aquest tema, ni de Missions 2030, ni tampoc de les
primes en les subvencions a les falles com a missatge clar al món faller de la prioritat a les quals
aposten per esta línia.

La Sra. Llopis cree que todos aquí están en la misma línea pero la alternativa no plantea
arrancar ya con las subvenciones cuando esta iniciativa es compatible con la búsqueda materiales
alternativos.

El Sr. Ballester contesta que no puede comprometerse a algo que luego quizás no pueda
hacerse. Necesita tener más información para adoptar acuerdos más concretos. Para eso ha de
saber el dinero con que contará y el estudio sobre materiales alternativos a los existentes. No cree
que la alternativa sea pobre porque recoge el espíritu de la moción pero sin adelantarse a lo que
puedan señalar los estudios que serán necesarios para conocer alternativas y poder primar en
subvenciones a las fallas que apuesten por ellas.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa, formulada pel Sr. Ballester, a la proposta
presentada inicialment i s'acorda aprovar-la per majoria de quatre vots a favor del Sr. José Luis
Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago
Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i tres vots en contra de la Sra.
Lucía Beamud Villanueva (Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la
Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).
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ACORD

"Única.- Continuar trabajando en el estudio e informe para conseguir unas Fallas con
materiales de construcción más sostenibles antes de 2030 al igual que se está haciendo con la
pirotecnia, realizando este trabajo conjuntamente con las comisiones falleras y el Gremio de
Artistas Falleros.

Continuar incluyendo como requisito, la utilización de materiales más sostenibles en las
bases de los concursos de las fallas municipales.

Una vez terminado el estudio e informe, presentarlo en esta Comisión de Bienestar Social,
Educación, Cultura y Deportes."

3 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís, relativa
a les "Mesures en la Universitat Popular als pobles de València".
Moción que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís, relativa
a las "Medidas en la Universidad Popular en los pueblos de Valencia".

MOCIÓ

"El projecte de la Universitat Popular va nàixer al carrer del Llibrer el 8 de febrer de 1903
de la mà de Vicente Blasco Ibáñez. Les arrels de la UP es fonamenten en la voluntat d'estendre la
cultura a totes les classes socials -especialment pensant en treballadors i treballadores, que
difícilment podien arribar a les aules de la Universitat de València-, en el foment d'una capacitat
crítica, en una democràcia participativa amb una ciutadania informada i conscient, activa
políticament, en el laïcisme i la llibertat com a valor present a l'ensenyament i a la ciència, i en la
divulgació del coneixement científic, del que tants i tantes mestres il·lustres va gaudir l'alumnat
de la Universitat Popular.

Des de la seua inauguració a 1903 fins a l'actualitat la Universitat Popular ha passat per
trajectòries vitals on ha registrat períodes d'una gran activitat i dinamisme, i altres períodes més
estàtics i amb una escassa revisió de la formació oferta perquè aquesta puga donar una resposta
adequada a la societat a la qual s'adreça.

Qualssevol siguen les formes i els temps, necessàriament la Universitat Popular seguix
mantenint com a divisa aquells principis i valors ètics que van impulsar els seus fundadors:
l'alliberament pel coneixement, la igualtat en l'accés als béns culturals i educatius i la solidaritat
amb les persones que, especialment en el propi entorn, han patit l'exclusió o l'infortuni.

Però, i amb tot -amb les seues llums i les seues ombres- la història de la Universitat
Popular ha estat lligada a la dels barris i pobles de València on es troba implantada, s'ha inserit en
els ritmes vitals de cadascun d'ells, conciliant la seua naturalesa de recurs social municipal amb el
seu paper de referència per a la sociabilitat, com un espai de comunicació i relació del que la
ciutadania s'ha apropiat, integrant-lo en el mateix teixit veïnal.
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1.

2.

3.

La implantació de la Universitat Popular és, per tant, per extensió i en profunditat. Per la
seua extensió en xarxa dels trenta un centres repartits per tot el terme municipal de la ciutat; i en
profunditat en tant que les seues arrels han permeabilitzat en les estructures del teixit associatiu i
en la mateixa ciutadania dels barris i pobles.

Si atenem a la pròpia definició i als seus principis orientadors i de naixement, la
Universitat Popular es reafirma a si mateixa en els tretze centres que estan ubicats als pobles de
València. Ja que tal com s'ha mencionat adés, la UP té com a màxima apropar la cultura,
fomentar la capacitat crítica i la democràcia participativa a la ciutadania. Els pobles de València
per la seua ubicació geogràfica presenten una major distància respecte a València ciutat o a la
resta de barris del municipi. On a més cal afegir les diferents barreres arquitectòniques com la
V-30, Mercavalència, Pista Silla, la ZAL, vies de tren, etc,. en el cas dels pobles del sud, que fa
que es manque d'un nexe d'unió físic d'un poble a altre o d'un poble respecte a la ciutat.

Enguany resulta paradigmàtic els casos de les Universitats Populars de La Torre i de
Castellar – l'Oliveral. Pel que fa al primer poble han vist suprimides les classes de pintura, les
quals tenen uns forts lligams a la població, i de manera provisionals han sigut substituïdes per
monogràfics amb una duració fins a febrer de 2024. Respecte al segon poble, l'eliminació de
cursos oferits ha sigut en gimnàstica. Arribant a oferir-se en la prescripció als i les usuàries i
eliminant dit curs en dos horaris una vegada arribada la formalització de la matrícula, creant un
fort malestar entre l'alumnat.

Per tot allò exposat la regidora que subscriu aquesta moció proposa els següents punts
d'acord:

Recuperar les classes de Pintura i Gimnàstica dels centres de la Universitat Popular de La
Torre i Castellar-l'Oliveral.
Prioritzar la dotació de més professorat, cursos i formacions en els Centres de les
Universitats Populars dels pobles de València en consonància als principis fundacionals de
la UP.
Continuar estenent la Universitat Popular als pobles de València, prioritzant als pobles que
manquen d'aquest servei: El Perellonet i La Punta."

DEBAT

La Sra. Beamud explica la moció.

La Sra. Gil Cano contesta sobre la recuperación de las clases de pintura que en La Torre se
han sustituido por otras acciones porque la formadora se ha jubilado ahora y han buscado
alternativa para no dejar sin servicio. En las clases de gimnasia, en Castellar el formador ha
tenido que ir a otro centro por baja del titular y además ahora es representante sindical con horas
sindicales, lo que ha dificultado la impartición de esas clases temporalmente. En cuanto a
priorizar, ahora se está en procesos de estabilización del personal, que ofrecerán bolsas de trabajo
que permitirán incorporar gente para reforzar. En cuanto al punto tercero la Universidad Popular
ya dispone de numerosos centros que dan servicios a los pueblos del sur. Señala que van a
rechazar la moción.
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La Sra. Beamud entén les mesures alternatives per a una situació puntual per jubilació i
baixes d'alguns empleats però demana que es recuperen eixes activitats o classes en este o el
pròxim curs quan es tinguen els reforços del professorat. Quant a que ja hi ha centres suficients
als pobles del sud entén que dir això és desconéixer absolutament la dispersió poblacional als
pobles del sud perquè amb eixos recursos no es dona suficient servici.

La Sra. Gil Cano contesta que seguirán trabajando para reforzar y ampliar la oferta pero
con la situación actual han tenido que reorganizar los recursos.

VOTACIÓ

Se somet la moció a votació i s'acorda rebutjar-la per majoria de quatre vots en contra del
Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr.
Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i tres vots a favor de
la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i
de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

4 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89SOC-2023-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa al
"Contracte Programa".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa al
"Contrato Programa".

MOCIÓ

"La violencia de género es sin duda una de las expresiones más cruentas de la desigualdad
entre hombres y mujeres. Una lacra presente en todas las partes del mundo, con independencia
del nivel social, económico o educativo.

Gracias al movimiento feministas, la sociedad civil y los gobiernos han reconocido que
este tipo de violencia contra las mujeres constituye una prioridad de las políticas públicas, sin
embargo, a pesar de los avances legislativos conseguidos en materia de igualdad y al incremento
de las acciones llevadas a cabo por parte de los distintos niveles de la administración pública, el
número de mujeres asesinadas por violencia de género en España asciende a 51 en 2023 y a
1.236 desde 2003, cuando se empezaron a recopilar datos.

A la vista de estos datos es necesario que las administraciones públicas, en sus
dimensiones estatal, autonómica y local así como a través de las relaciones de cooperación y
coordinación que le son propias, sigan llevando a cabo actuaciones encaminadas a eliminar las
desigualdades, y muy especialmente la desigualdad y la violencia de género.
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Precisamente, el contrato programa es un ejemplo de esta colaboración. Se trata de
convenio plurianual que se firma entre la Generalitat y los municipios por el que la
Administración autonómica financia la contratación de los equipos de servicios sociales
municipales.

A través del contrato programa, se financian los servicios de la atención primaria de
carácter básico así como los servicios de competencia local de la atención primaria de carácter
específico.

En el artículo 18.1 apartado g) de la Ley 3/2019, de 18 de febrero, de servicios sociales
inclusivos están configuradas las Unidades de Igualdad que forman parte de un servicio
transversal e integrado en la Atención Primaria de carácter Básico.

La Unidad de Igualdad se compone de las figuras profesionales de Agentes de Igualdad y
Promotoras de Igualdad con el objetivo que las dos figuras trabajen de manera coordinada en la
evaluación, programación, y desarrollo de intervenciones relacionadas con la promoción de la
igualdad de oportunidades entre mujeres y hombres, aplicando estrategias y técnicas de
intervención social y especialmente detectando situaciones de riesgo y de discriminación por
razón de sexo teniendo la violencia de género como máximo exponente.

En base a esto, el pasado mes de mayo, desde la Conselleria de Igualdad y Politicas
Inclusivas se remite al ayuntamiento un borrador de la adenda del contrato programa que
contempla nueva financiación para agentes y promotoras de Igualdad. Concretamente en lo
relativo a la financiación de estos profesionales contempla 6 meses de financiación de 4 agentes
de igualdad y 8 promotoras de igualdad para 2023 y 12 de meses de financiación para las mismas
profesionales para 2024.

A pesar de que el servicio de igualdad y de políticas inclusivas no mostró inconveniente
técnico en informar favorablemente a esta propuesta de borrador de adenda, por resolución de la
alcaldesa de fecha 18 de octubre, se solicita a la Conselleria de Servicios Sociales, Igualdad y
Vivienda "un nuevo borrador de Adenda al Contrato Programa para los ejercicios 2023-2024, que
incluya la propuesta de actualización de financiación de los profesionales de la ficha 2 Equipo de
Atención Primaria de carácter básico y la financiación prevista para el SASEM, suprimiendo del
texto las referencias a Profesionales de la Igualdad (agentes y promotores de la Igualdad), para
que, por este Ayuntamiento se proceda a iniciar los trámites oportunos para la aprobación y
formalización de la misma como instrumento de colaboración interadministrativa para la
ordenación del Sistema Público de Servicios Sociales de la Ciudad de València".

Además el pasado viernes 27 de octubre se llevó a cabo la aprobación en Junta de
Gobierno de esta nueva adenda con las referencias presupuestarias a profesionales de la Igualdad
(agentes y promotoras de la Igualdad) suprimidas.

Hemos de tener en cuenta que las profesionales que podrían ser incorporadas a los
servicios sociales municipales trabajarían para la incorporación de la perspectiva de género,
promoviendo la participación, impulsando planes de igualdad y especialmente realizando
actuaciones de prevención de la violencia de género y machista.
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Por estos motivos, presentamos la siguiente

Propuesta de acuerdo

1.- Solicitar a la Vicepresidencia segunda y Conselleria de servicios sociales, igualdad y
vivienda la formalización de una nueva adenda al Contrato Programa 2021-2024, con
Ayuntamiento de València, para la colaboración interadministrativa y financiera en materia de
Servicios Sociales, para el ejercicio 2024 que incluya las 4 agentes de igualdad y las 8
promotoras de igualdad.

2.- Incluir en los presupuestos municipales de 2024 la parte proporcional correspondiente a
la contratación de las 4 agentes y las 8 promotoras de Igualdad."

DEBAT

La Sra. Ibáñez explica la moción.

La Sra. Gil Uncio agradece la presentación de esta moción en la línea del compromiso
municipal contra la violencia de género y señala que ahora el Ayuntamiento es, además, miembro
de la red provincial de municipios contra la violencia de género que hasta ahora no lo era. Las
cifras sobre violencia de género en la Ciudad son preocupantes y se está trabajando con todos los
colectivos implicados contra este problema. La oposición sabe el problema que supone la
incorporación de todo el personal que exige el Contrato Programa, pues ha estado gobernando
estos años atrás. En estos momentos ya hay veintisiete personas más que en el año 2017 y creen
que, de momento, es suficiente equipo para trabajar contra este problema.

La Sra. Ibáñez contesta que le parece bien que el Servicio ya haya crecido pero esto es
estigmatizar esta línea de trabajo cuando se renuncia a incorporar a doce personas más. No
entienden, más allá de cuándo se incorporen por la necesaria tramitación de la selección, que se
renuncie.

La Sra. Beamud assenyala que clar que ha crescut molt el servici, perquè este servici i la
Delegació d'Igualtat es va crear l'any 2015, abans no existia. El que toca ara és incrementar els
recursos materials i personals per a continuar lluitant contra este problema, dotar nous espais de
dones, nou personal en el servici, però al costat de tot això el Contracte Programa és un plus que
es pot afegir al que l'Ajuntament ja té, amb una dotació pressupostària que ens dona la
Generalitat, de 2014 fins ara s'ha passat de dos-cents empleats a cinc-cents empleats en servicis
socials, per això, si es vol seguir en este objectiu de lluita per la igualtat i contra la violència de
gènere no entenen com es rebutja de facto una dotació pressupostària que permetrà continuar
creixent en esta direcció.

La Sra. Gil Uncio contesta que su línea de trabajo es más realista y cuando el nuevo Espai
Dones exista ya se dotará con los medios necesarios, ahora no está. Además, debe tenerse en
cuenta el sobrecoste del personal que se incorpora del contrato-programa pues el Ayuntamiento
ha de aportar una parte del salario. En estos momentos, faltan más de siete millones para poder
atender a todos los perfiles que deben llegar con dicho instrumento. No se puede seguir creciendo
sin que esto esté cubierto.
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La Sra. Beamud entén que la Sra. Gil Uncio no porta personal i que és una matèria
complexa, d'ací l'error quan assenyala que l'Ajuntament deu diners al personal municipal. Això és
fals i vol que així conste en acta, no es deu cap quantia a ningú.

La Sra. Gil Uncio insiste en que no se trata de que se deban salarios sino que la
incorporación de todo este nuevo personal exige la dotación presupuestario para cubrir la parte
municipal y hasta que no se pueda atender al personal por esos siete millones no se puede seguir
creciendo.

La Sra. Ibáñez señala que no está de acuerdo con esa deuda que se señala pero, además, se
pregunta por qué no se ha renunciado a otros perfiles, se ha estigmatizado precisamente la parte
de igualdad.

VOTACIÓ

Se somet la moció a votació i s’acorda rebutjar-la per majoria de quatre vots en contra del
Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr.
Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i tres vots a favor de
la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i
de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

5 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89SOC-2023-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa a la
"Festivitat del Corpus".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa a la
"Festividad del Corpus".

MOCIÓ

"La festivitat del Corpus Christi de València és la festa grossa de la nostra ciutat,
reconeguda per molts experts com una de les millors expressions de la cultura festiva dels
valencians i valencianes.

Va ser en 2010 quan la Direcció General de Patrimoni Cultural Valencià va declarar la
mateixa com a Bé d'Interès Cultural Immaterial. Un reconeixement que va ser otorgat gràcies a la
riquesa de la festa, com la cavalcada del convit, on es mostren les danses o els gegants i els nanos
i la processó general.

A més la festivitat del Corpus compta amb un patrimoni històric de tots i totes els
valencians i valencianes, com són les roques exposades en el museu Casa de les Roques i
exhibides als carrers de la nostra ciutat en els dies de celebració de la festivitat. Les 11 roques
daten en els segles XVI, XVII, XIX i XX, comptant amb la més antiga d'elles que és La Diablera
de 1511.
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És per això que, amb el compromís de ser la festa grossa, una de les principals festes de
València i Bé d'Interès Cultural Immaterial, aquest patrimoni que forma part de la nostra cultura i
que compon la festivitat ha de ser preservat.

Segons el primer document oficial que arreplega la celebració, en 1326, el pròxim 2026 se
celebrarà el 700 aniversari del Corpus Christi. Per tant 2026 serà un any important per a una de
les festes més populars de la nostra ciutat.

Això i que tenint en compte que cada festa té unes necessitats concretes traslladades, en
aquest cas, per part del mateix president d'Amics del Corpus

PROPOSTES D'ACORD

Primer. Posar en marxa un pla de restauració 2023 - 2026 seguint l'estudi del pla de
restauració realitzat per l'Universitat Politècnica València per a tindre restaurades les roques en
2026, any de l'aniversari de la festa.

Segon. Revisar el sistema de mobilitat, rodes i eixos de les roques del Corpus per a la
celebració de la festivitat en 2024 perquè així puguen exposar-se el màxim número de les
mateixes als carrers de la nostra ciutat en els dies de la festivitat.

Tercer. Exigir un compromís de l'Ajuntament de València en la continuació de la
conservació del museu Casa de les Roques, per al manteniment del corcó tant de les parets del
propi museu com de les roques.

Quart. Cuidar i conservar el vestuari dels personatges de la processó del Corpus després de
la celebració d'aquesta, portant dins del termini i en la forma escaient el vestuari a la tintoreria
per a poder emmagatzemar-los fins a la festivitat de l'any pròxim.

Cinquè. Dur a terme un pla de revisió i substitució del atrezzo dels personatges de la
processó del Corpus.

Sisè. Facilitar com més prompte millor el baix de propietat municipal previst per a
l'emmagatzematge dels vestits de la processó del Corpus situat en la plaça Dramaturc Faust
Hernández Casajuana, número 3.

Setè. Crear espais de treball entre les regidories de Turisme i Festes i Tradicions per a la
promoció de la festivitat a través de la fundació Visit València.

Vuitè. Realitzar el concurs públic del cartell de la festivitat del Corpus amb antelació per a
poder promocionar-ho amb antelació a la nostra ciutat.

Novè. Localitzar un espai adequat per al dia de la celebració de la processó del Corpus i
que puguen les persones que participen en aquesta processó, efectuar els canvis de vestuari."

DEBAT

La Sra. Llopis explica el punto.
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El Sr. Fuset señala que están de acuerdo con la moción. Se han hecho actuaciones
importantes en relación con la fiesta y con el patrimonio de la misma. Lo más importante es el
tema de los carruajes, que el Grupo Municipal Popular señaló que restaurarían en doce meses y
han pasado ya cuatro sin que se haya hecho nada. La moción es generosa en cuanto al plazo para
su ejecución (2026). No aceptan la moción alternativa porque la ven vacía.

La Sra. Gil Cano contesta que le alegra la moción porque está en la línea del gobierno.
Trabajarán en ello porque la restauración de los carruajes es importante ya que hay informes que
exponen su estado lamentable y el gobierno anterior no hizo nada, lo cual es inaceptable. Añade
que no se ha llevado a cabo ningún tipo de mantenimiento ni con las Rocas ni con los carruajes,
siendo necesario actuar para garantizar la seguridad. Sobre los vestuarios se está en la fase de
tramitación de la concesión a la entidad del Corpus del uso del local en el que se alojan. Propone
una alternativa que a continuación se transcribe:

"Es de alto interés por parte de la delegación de Fiestas y Tradiciones continuar trabajando
en la restauración de cada una de las rocas; por lo que se encuentra en marcha un plan a este fin;
así como la realización de un mantenimiento de las mismas y, especialmente, la restauración en
su parte mecánica. Igualmente, la intención de esta delegación es lograr que circulen todas las
rocas en la festividad del Corpus con las condiciones de estabilidad y resistencia suficientes.

En cuanto a la limpieza de los trajes, va a realizarse labores en este sentido, e igualmente
se trabaja por encontrar ubicaciones donde realizar los cambios de vestuario."

La Sra. Llopis indica que hi ha una contradicció en l'alternativa perquè diu continuar quan
ací s'ha dit que el govern anterior no va fer res. A més del que diu l'alternativa, la moció parla de
moltes coses que s'han treballat amb els responsables de la festa i s'han obviat en l'alternativa. A
més, sent 2026 el set-cents aniversari de la festa caldria dignificar-la.

La Sra. Gil Cano señala que hasta el punto sexto de la moción está todo recogido en la
alternativa.

El Sr. Fuset assenyala que en esta comissió ha sigut possible arribar moltes vegades a un
consens. Ací hui es posa de manifest la falta de voluntat d'arribar a un acord, la qual cosa és una
oportunitat perduda. Sembla que preval el sectarisme preponderant qui presenta la moció i no
l'objecte d'esta. Clar que s'ha treballat per l'equip anterior perquè hi ha un informe que es va
contractar per ells per a saber què caldria fer i com actuar. No es tracta de buscar responsables
sinó d'actuar i comparteixen la moció del Grup Municipal Socialista.

El Sr. Ballester, por alusiones, señala que lo importante es arreglar la tracción mecánica
para que los carruajes puedan salir. Le contesta al Sr. Fuset que le ha dejado menos ciento veinte
mil de presupuesto en fiestas y ha tenido que pedir una aportación que le ha llegado ahora, no
teniendo tiempo para poder licitar.

La Sra. Llopis indica si la dinámica es siempre decir con alternativas que ya están
trabajando en ello, al final no es posible consensuar nada.

VOTACIÓ
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Se sotmet a votació la moció alternativa, formulada por la Sra. Gil Cano, a la proposta
presentada inicialment i s'acorda aprovar-la per majoria de quatre vots a favor del Sr. José Luis
Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago
Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra. Mónica Gil Cano (VOX) i tres vots en contra de la Sra.
Lucía Beamud Villanueva (Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la
Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

ACORD

"Es de alto interés por parte de la delegación de Fiestas y Tradiciones continuar trabajando
en la restauración de cada una de las rocas; por lo que se encuentra en marcha un plan a este fin;
así como la realización de un mantenimiento de las mismas y, especialmente, la restauración en
su parte mecánica. Igualmente, la intención de esta delegación es lograr que circulen todas las
rocas en la festividad del Corpus con las condiciones de estabilidad y resistencia suficientes.

En cuanto a la limpieza de los trajes, va a realizarse labores en este sentido, e igualmente
se trabaja por encontrar ubicaciones donde realizar los cambios de vestuario."

6 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Funcionament de la llibreria municipal".
PREGUNTAS que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Funcionamiento de la Librería Municipal".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA

"La llibreria municipal de l’Ajuntament de València s’ubica en la caseta número 13 de la
plaça de l’Ajuntament i ofereix un servei important de difusió i venda dels exemplars de les
publicacions editades per part de l’Ajuntament, vinculades a l’àmbit cultural de la ciutat.

Es tracta d’un servei que s’ha vingut duent a terme de manera regular i que ha vingut
oferint a la ciutadania un important punt de trobada i venda de publicacions de caire cultural.

No obstant això, el servei de la llibreria municipal s’ha vist interromput de manera
sorpresiva i, a hores d’ara i des de fa ja setmanes, no està oberta a la ciutadania. A més a més,
l’única informació pública disponible és un missatge penjat a la porta de la caseta: ‘‘Tancat
temporalment per tasques de manteniment’’. No hi ha hagut cap comunicat oficial per vies
institucionals ni a través del web de Cultural València s’informa sobre el tancament de la llibreria
i la reobertura.

És per això que la regidora que subscriu pregunta:
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Quines són les raons per les quals la llibreria municipal no està funcionant degudament i en
quina data aproximada es pensa reobrir per tal de seguir oferint el servei públic de difusió i venda
de les publicacions municipals a la ciutadania?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals

"La llibreria municipal de l’Ajuntament de València s’ubica en la caseta número 13 de la
plaça de l’Ajuntament i ofereix un servei important de difusió i venda dels exemplars de les
publicacions editades per part de l’Ajuntament, vinculades a l’àmbit cultural de la ciutat.

Es tracta d’un servei que s’ha vingut duent a terme de manera regular i que ha vingut
oferint a la ciutadania un important punt de trobada i venda de publicacions de caire cultural.

No obstant això, el servei de la llibreria municipal s’ha vist interromput de manera
sorpresiva i, a hores d’ara i des de fa ja setmanes, no està oberta a la ciutadania. A més a més,
l’única informació pública disponible és un missatge penjat a la porta de la caseta: ‘‘Tancat
temporalment per tasques de manteniment’’. No hi ha hagut cap comunicat oficial per vies
institucionals ni a través del web de Cultural València s’informa sobre el tancament de la llibreria
i la reobertura.

És per això que la regidora que subscriu pregunta:

Quines són les raons per les quals la llibreria municipal no està funcionant degudament i en
quina data aproximada es pensa reobrir per tal de seguir oferint el servei públic de difusió i venda
de les publicacions municipals a la ciutadania?

Efectivament des de la llibreria municipal es presta un servei important de difusió i venda
de les publicacions municipals i com a servei públic, es licita la prestació del mateix a través del
procediment corresponent de contractació.

El contracte va finalitzar al mes d'agost i a causa dels terminis legals als quals està subjecta
la tramitació administrativa, a la data actual no s'ha formalitzat el nou contracte esperant que en
breu estiga resolt.

Atés que l'empresa que previsiblement resultarà adjudicatària és diferent de la que venia
prestant els serveis i aprofitant el tancament temporal al que ha obligat esta circumstància, s'estan
fent les tasques de traspàs i manteniment necessàries i que havia posat de manifest l'anterior
empresa adjudicatària per a posar de nou en marxa el servei en les millors condicions.

No obstant això, el servei de distribució i venda de les publicacions municipals s'ha
continuat realitzant com és habitual en la resta de punts de venda de la ciutat, sent coordinat pel
Servei de Recursos Culturals."
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7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís,
relatives a "L'enquadre jurídic de l'Oficina de Benestar Animal dins de l'organigrama de
l'Ajuntament de València".
PREGUNTAS que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Marco jurídico de la Oficina de Bienestar Animal dentro del organigrama del
Ayuntamiento de València".
DIRIGIDA A:
C2304-REL INST- MEDIOS COM-TRANSPARENCIA-PROTECC. CIVIL

PREGUNTA

"L’actual equip de govern municipal, fruit de la presa de possessió de la nova corporació el
darrer mes de juliol, s’ha vist caracteritzat per la improvisació, la inestabilitat i la manca de
projecte de ciutat per part d’un govern amb una estructura clara i coherent.

En un primer moment, la delegació de competències per part de l’Alcaldia va trigar un
temps que, inexplicablement, va retardar la posada en marxa d’una estructura governamental
sòlida amb determinació de les àrees i Regidories delegades clares i específiques.

No sols això, sinó que esta estructuració ha respós als interessos ideològics del nou govern
conservador. D’esta manera, vam poder ser testimonis de la desaparició de la Regidoria de
Benestar Animal.

En el cas de les polítiques de benestar animal, esta estructuració de l’organigrama
municipal va implicar la desaparició de la consideració de les polítiques de protecció i benestar
animal com una prioritat de l’acció de govern. Així, València retrocedeix com la ciutat avançada
i capdavantera que havia aconseguit ser després de huit anys de polítiques valentes.

En el seu cas, es va crear una ‘‘Oficina de Benestar Animal’’ que, lluny de tindre un suport
jurídicoadministratiu dins de l’organigrama, va significar un brindis al sol per tal de maquillar la
desaparició de la Regidoria dedicada a les polítiques de protecció i foment del benestar del
animals.

Però, a més a més, mesos després de l’estructuració de l’orgranigrama municipal; els
valencians i valencianes hem comprovat que la raó de fons de tota esta inestabilitat i temporalitat
es devia a un pacte retardat amb l’extrema dreta a l’Ajuntament. Així, després d’anunciar la
incorporació dels membres de Vox en el govern municipal, mitjançant Resolució de 20
d’octubre, l’Alcaldessa ha determinat una reestructuració de l’organigrama de l’equip de govern
que busca acomodar les competències i àrees municipals als nous membres de govern.

Esta nova reestructuració del govern encara sembra més dubtes sobre l’encaix jurídic de la
denominada "Oficina de Benestar Animal" dins de l’orgranigrama municipal, ja que s’enquadra
dins de la Delegació de Transparència, Informació i Defensa de la Ciutadania, junt amb als
Serveis de Societat de la Informació, Transparència i Simplificació de Procediments i el Servei
de Registre i Població.
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Esta "Oficina", per tant, no s’integra dins de cap Servei adminsitratiu i les seues
competències i personal funcionarial associat sembla difícil que troben cap tipus de suport
jurídic.

És per això que la regidora que subscriu pregunta:

Quin és l’encaix jurídic i administratiu que ocupa la denominada "Oficina de Benestar
Animal" dins de l’orgranigrama municipal i dins de quin Servei administratiu i Regidoria
Delegada actuals s’enquadra el personal funcionari i les competències del darrer Servei de
Benestar Animal?".

RESPOSTA

Sr. Caballero, delegat de Transparència, Informació i Defensa de la Ciutadania

"Quin és l’encaix jurídic i administratiu que ocupa la denominada "Oficina de Benestar
Animal" dins de l’orgranigrama municipal i dins de quin Servei administratiu i Regidoria
Delegada actuals s’enquadra el personal funcionari i les competències del darrer Servei de
Benestar Animal?

No ha existido ningún Servicio de Bienestar Animal. Anteriormente, existía una Concejalía
de Bienestar Animal, de cuyas competencias dependía el Servicio de Sanidad y Consumo. Dentro
de dicho Servicio, estaba la sección de Bienestar Animal.

Dicha sección, con todo su personal, es la que formará parte de la Oficina de Bienestar
Animal actual.

Esta Oficina dependerá orgánicamente de la Delegación de Transparencia, Información y
Defensa de la Ciudadanía. Falta determinar por parte de los Servicios Jurídicos Municipales el
desarrollo administrativo de la misma. Mientras se produce el citado desarrollo, dependerá de la
Unidad Administrativa del Servicio de Sanidad y Consumo.

Quin és l’encaix jurídic i administratiu que ocupa la denominada "Oficina de Benestar
Animal" dins de l’orgranigrama municipal i dins de quin Servei administratiu i Regidoria
Delegada actuals s’enquadra el personal funcionari i les competències del darrer Servei de
Benestar Animal?

No ha existit cap Servici de Benestar Animal. Anteriorment, existia una Regidoria de
Benestar Animal, les competències de la qual depenien del Servici de Sanitat i Consum. Dins
d'este servici, estava la secció de Benestar Animal. 

Esta secció, amb tot el seu personal, és la que formarà part de l'Oficina de Benestar Animal
actual.
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Esta Oficina dependrà orgànicament de la Delegació de Transparència, Informació i
Defensa de la Ciutadania. Falta determinar per part dels Servicis Jurídics Municipals el
desenvolupament administratiu d'aquesta. Mentre es produeix el citat desenvolupament, dependrà
de la Unitat Administrativa del Servici de Sanitat i Consum."

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presentan conjuntament el Sr. Pere Fuset i Tortosa i la Sra. Gloria Tello
Company, del Grup Municipal Compromís, relatives a les "Accions de la Regidoria de Festes".
PREGUNTAS que presentan conjuntamente D. Pere Fuset i Tortosa y Dª. Gloria Tello
Company, del Grupo Municipal Compromís, relativas a las "Acciones de la Concejalía de
Fiestas".
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

PREGUNTA 

"En virtut de l’article huit del vigent Reglament de Govern i Administració de
l’Ajuntament de València, sol·licitem que tant esta pregunta com les futures siguen contestades
en valencià.

Donada la última modificació de competències en les regidories d’este ajuntament i la no
disponibilitat pública de cap programa de govern global o parcial relatiu a la cultura festiva de
València, els regidors que subscriuen, en nom propi i en el del Grup Municipal Compromís
formulen la següent pregunta:

Quines són les accions i objectius a desenvolupar per la Regidoria de Festes i Tradicions
per a cadascuna de les festes tradicionals de la ciutat durant el present mandat?"

RESPOSTA

Sra. Gil, delegada de Festes i Tradicions

"En virtut de l’article huit del vigent Reglament de Govern i Administració de
l’Ajuntament de Valencia, sol·licitem que tant esta pregunta com les futures siguen contestades
en valencià.

Donada la última modificació de competències en les regidories d’este ajuntament i la no
disponibilitat pública de cap programa de govern global o parcial relatiu a la cultura festiva de
Valencia, els regidors que subscriuen, en nom propi i en el del Grup Municipal Compromís
formulen la següent pregunta:

Quines són les accions i objectius a desenvolupar per la Regidoria de Festes i Tradicions
per a cadascuna de les festes tradicionals de la ciutat durant el present mandat?
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L'objectiu és convertir les festes tradicionals de la ciutat de Valencia en l'element central
per a la promoció de la ciutat i la seua indústria turística. Així s'actuarà en esdeveniments com
Expojove, Cap d'Any o la Gran Nit de Juliol. Obrir la festa a una major participació ciutadana. 

La tendència de la Delegació de Festes i Tradicions s' adreça a la recuperació de l' essència
de totes les festivitats locals per recuperar la importància de la tradició."

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Pla Diversitas".
PREGUNTAS que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Plan Diversitas".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"1. Quins han sigut els motius perquè s’haja cancel·lat l’acte organitzat per al dia 27 de
juny de presentació del Pla DIVERSITAS? Existeix previsió per a reprogramar aquest acte que
suposa un retornar la faena feta i d’agraïment a totes entitats i persones que ha coparticipat,
codissenyat i col·laborat dit Pla? Quin és el motiu/motius pels quals el citat pla no està disponible
en la web de l’Ajuntament de València a la disposició de tota la ciutadania?»  

Després d’interposar un recurs d’empara la regidora delegada d’Igualtat va contestar (i cite,
novament, textualment):

«Era una presentació programada per l'anterior regidora, i després del canvi de govern es
va considerar continuar treballant en aquest pla amb els diferents serveis implicats i el teixit
associatiu, ja que, com va poder evidenciar-se en el ple d'aprovació no requereix d'un total i
absolut consens.

Quant a la resta de preguntes informar-lo que l'article 131.2 del Reglament Orgànic del Ple
aprovat en 2022 estableix que la pregunta registrada “no podrà contindre més que l'escarida i
estricta formulació d'una qüestió, en la qual s'interrogue sobre un fet, una situació o una
informació, o sobre si s'ha pres o prendrà alguna decisió en relació amb algun assumpte, dins de
l'àmbit competencial municipal”, per la qual cosa no és possible atendre la petició.»

Per tot l’anterior la regidora que subscriu formula la següent:

Quins són els eixos, eines i accions del Pla Diversitas que segons la regidora titular
d’igualtat no compten “amb un total i absolut consens”? Cite un per un cada cas."

RESPOSTA

Sra. Gil, delegada d'Igualtat
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"En relació a la pregunta formulada a la Comisió de Benestar Social, Educació Cultura i
Esports por la Concejala Lucía Beamud, en nom propi y en el del Grup Municipal Compromís.

Quins són els eixos, eines i accions del Pla Diversitas que segons la regidora titular
d’igualtat no compten “amb un total i absolut consens”? Cite un per un cada cas.

El Pla Diversitas es va aprovar el 30 de març de 2023 en sessió plenària amb els vots a
favor de Compromis i Psoe, i els vots en contra del PP, VOX i Cs.

En l'acta de la sessió d'eixe dia es recullen els arguments i motius pels quals fa referència
en la pregunta. A més, indicar-li que en eixe ple també va intervindre una ciutadana en
representació de diverses associacions feministes que es van mostrar en contra d'este pla.

En resum, en la pàgina web de l'Ajuntament i concretament en acta de la sessió plenària
del dia d'aprovació del pla pot trobar els posicionaments que fan que este pla no tinga un total i
absolut consens.

En relación a la pregunta formulada a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura
y Deportes por la Concejala Lucía Beamud, en nombre propio y en el del Grupo Municipal
Compromís.

Cuáles son los ejes, herramientas y acciones del Pla Diversitas que según la regidora titular
de igualdad no cuentan con un total y absoluto consenso”? Cita uno por cada caso.

El Plan Diversitas se aprobó el 30 de marzo de 2023 en sesión plenaria con los votos a
favor de Compromis y Psoe, y los votos en contra del PP, VOX y Cs.

En el acta de la sesión de ese día se recogen los argumentos y motivos por los que hace
referencia en la pregunta. Además, indicarle que en ese pleno también intervino una ciudadana en
representación de varias asociaciones feministas que se mostraron en contra de este plan.

En resumen, en la página web del Ayuntamiento y concretamente en acta de la sesión
plenaria del día de aprobación del plan puede encontrar los posicionamientos que hacen que este
plan no tenga un total y absoluto consenso."

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a "L'atenció Servicis Igualtat".
PREGUNTAS que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Atención Servicios Igualdad".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA
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"Quines ha sigut les atencions, nombre de dones i/o hòmens -segons el cas- usuàries/is
ateses/os, consultes realitzades a entitats en el serveis de l’Espai Dones i Igualtat, Unitat
d’Igualtat del Marítim, Unitat d’Igualtat de Torrefiel-Orriols, Repara i la Taronja Sencera des de
l’1 de gener fins a la data actual? Diferencie per mesos, edat, gènere (en el cas del servei de la
Taronja Sencera) i si ha s’han atès a menors per violència vicaria."

RESPOSTA

Sra. Gil, delegada d'Igualtat

"En relació a la pregunta formulada a la Comisió de Benestar Social, Educació Cultura i
Esports por la Regidora Lucía Beamud, en nom propi y en el del Grup Municipal Compromís.

Quines ha sigut les atencions, nombre de dones i/o hòmens-segons el cas-usuàries/is
ateses/os, consultes realitzades a entitas en el serveis de l’espai Dones i Igualtat, Unitat d’Igualtat
del Maritim, Unitat d’Igualtat de Torrefiel-Orriols, Repara i la Taronja Sencera des de l’1 de
gener fins a la data actual? Diferencie per mesos, edad, gènere (en el cas del servei de la Taronja
Sencera) i si ha s’han atès a menors per violencia vicaria.

DADES ATENCIONS a 30 d'octubre 2023

ESPAI DONES I IGUALTAT a 30 oct 23

- Dones ateses: 1289

            - D'estes, 561 són víctimes de violència de gènere

 - Total d'atencions realitzades a les dones: 4962

- Atencions a professionals: 1017

- Atencions realitzades a associacions: 215

UNITAT IGUALTAT MARÍTIM  a 30 oct 23

- Dones ateses: 113

            - D'estes, 46 són víctimes de violència de gènere

 - Total d'atencions realitzades a les dones: 220

- Atencions a professionals: 136

- Atencions realitzades a associacions: 53

UNITAT TORREFIEL-ORRIOLS  a 30 oct 23

- Dones ateses: 124
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            - D'estes, 59 són víctimes de violència de gènere

 - Total d'atencions realitzades a les dones: 387

- Atencions a professionals: 31

- Atencions realitzades a associacions: 50

Servici  REPARA  a 30 oct 23

- Total beneficiaris: 67

            -  Participants penats: 50

            -  Participants voluntaris: 17

- Total d'Atencions: 376 (grupals, presencials, seguiments, )

- Participants que han completat la intervenció des d'inici del servei: 83

  Servici TARONJA SENCERA  a 30 oct 23

- Dades per mesos i sexe (primera dada, xiques, i segon, xics) persones

   - Gener: 12-11

   - Febrer: 10-11

   - Març: 9-9

   - Abril: 12-9

   - Maig: 16-6

   - Juny: 16-7

   - Juliol: 14-5

   - Agost: 13-5

   - Setembre: 16-7

   - Octubre: 19-8

 -Intervencions: sessions

    - Grups adolescents: 22

   - Famílies: 162
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   - Xiques: 231

   - Xics: 125 +16+10

 - Coordinacions amb altres administracions/entitats : 150

En relación a la pregunta formulada a la Comisión de Bienestar Social, Educación. Cultura
y Deportes por la Concejala Lucía Beamud, en nombre propio y en el del Grupo Municipal
Compromís.

Cuales han sido las atenciones, número de mujeres y/o hombres -según el caso- usuarias/os
atendidas/os, consultas realizadas a entidades en el servicios de l’Espai Dones i Igualtat, Unidad
de Igualdad del Maritimo, Unidad de Igualdad de Torrefiel-Orriols, Repara y la Taronja Sencera
desde el 1 de enero hasta la fecha actual? Diferencia por meses, edad, género (en el caso del
servicio de la Taronja Sencera) y si se han atendido a menores por violencia vicaria.

DATOS ATENCIONES a 30 de octubre 2023 

ESPAI DONES I IGUALTAT a 30 oct 23

Mujeres atendidas: 1289
De éstas, 561 son víctimas de violencia de género

Total de atenciones realizadas a las mujeres: 4962
Atenciones a profesionales: 1017
Atenciones realizadas a asociaciones: 215

UNIDAD IGUALDAD MARÍTIMO  a 30 oct 23

Mujeres atendidas: 113
De éstas, 46 son víctimas de violencia de género

Total de atenciones realizadas a las mujeres: 220
Atenciones a profesionales: 136
Atenciones realizadas a asociaciones: 53

UNIDAD TORREFIEL-ORRIOLS  a 30 oct 23

Mujeres atendidas: 124
De éstas, 59 son víctimas de violencia de género

Total de atenciones realizadas a las mujeres: 387
Atenciones a profesionales: 31
Atenciones realizadas a asociaciones: 50

Servicio  REPARA  a 30 oct 23

Total beneficiarios: 67
 Participantes penados:  50
 Participantes voluntarios: 17
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Total de Atenciones: 376 (grupales, presenciales, seguimientos, )
Participantes que han completado la intervención desde inicio del servicio: 83

Servicio TARONJA SENCERA  a 30 oct 23

Datos por meses  y sexo (primer dato, chicas, y segundo, chicos) personas
Enero:  12-11
Febrero: 10-11
Marzo: 9-9
Abril: 12-9
Mayo: 16-6
Junio: 16-7
Julio: 14-5
Agosto: 13-5
Septiembre: 16-7
Octubre: 19-8

Intervenciones: sesiones

  - Grupos adolescentes:  22

  - Familias: 162

  - Chicas: 231

  - Chicos: 125 +16+10

Coordinaciones con otras administraciones/entidades."

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2023-000014-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a les "Dades d'absentisme escolar".
PREGUNTAS que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a los "Datos de absentismo escolar".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"Quines són les dades d’absentisme escolar des de l’1 de gener fins a la data actual?
Diferència per gènere, edats o grups d’edat, mesos i dies del mes."

RESPOSTA

Sra. Gil, delegada d'Educació
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"En relació a la pregunta formulada a la Comisió de Benestar Social, Educació Cultura i
Esports por la Concejala Lucía Beamud, en nom propi y en el del Grup Municipal Compromís.

Quines són les dades d’absentisme escolar des de l’1 de gener fins a la data actual?

Diferència per gènere, edats o grups d’edat, mesos i dies del mes.

Tota la informació sol·licitada es troba publicada en la web de l'Ajuntament de València,
concretament en la memòria sobre absentisme escolar.

En relación a la pregunta formulada a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura
y Deportes por la Concejala Lucía Beamud, en nombre propio y en el del Grupo Municipal
Compromís.

¿Cuales son los datos de absentismo escolar desde el 1 de enero hasta la fecha actual?

Diferencia por género, edades o grupos de edad, meses y dias del mes.

Toda la información solicitada se encuentra publicada en la web del Ayuntamiento de
Valencia, concretamente en la memoria sobre absentismo escolar."

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2023-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relatives a la "Planta baixa per a l'Associació de Amics del Corpus".
PREGUNTAS que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativas a la "Planta baja para la Asociación de Amics del Corpus".
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

PREGUNTA

"El Ayuntamiento de València se había comprometido con la Asociación de Amics del
Corpus en cederle la planta baja de propiedad municipal de la plaza Dramaturc Faust Hernández
Casajuana, número 3; para el almacenamiento de los trajes de todos los personajes que aparece
en la procesión de dicha festividad.

¿Cuándo está previsto que la Asociación cuente con la misma para el almacenamiento del
vestuario de la Festividad?"

RESPOSTA

Sra. Gil, delegada de Festes i Tradicions

"El Ayuntamiento de València se había comprometido con la Asociación de Amics
delCorpus en cederle la planta baja de propiedad municipal de la plaza Dramaturc Faust
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Hernández Casajuana, número 3; para el almacenamiento de los trajes de todos los personajes
que aparece en la procesión de dicha festividad.

¿Cuándo está previsto que la Asociación cuente con la misma para el almacenamiento del
vestuario de la Festividad?

En relación con la cuestión planteada deben de realizarse las siguientes puntualizaciones:

Los trajes de los personajes del Corpus que desfilan en la procesión, son de propiedad
municipal, por tanto, en ningún momento el Ayuntamiento de Valencia se ha comprometido a la
cesión de un local a dicha asociación para el fin indicado, ya que no les corresponde su custodia.

Por otra parte, la cesión del local de planta baja en la plaza Dramaturgo Fausto Hernández,
se solicitó en su día al Servicio de Patrimonio por el propio Servicio de Fiestas y Tradiciones,
para la guarda y custodia de los trajes del Corpus.

Hasta la fecha, dichos enseres se guardan en el Museo Casa de Las Rocas, en las
dependencias del tercer piso del mismo, si bien no es el lugar más adecuado por sus reducidas
dimensiones y la dificultad de acceso al mismo.

De este modo, con la cesión del local se pretende también solventar la dificultad de la
Asociación de Amigos del Corpus para ataviarse el día del Corpus, ya que hasta la fecha no se
dispone de un lugar adecuado.

Actualmente, la cesión de la referida planta baja se encuentra todavía en tramitación."

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89SOC-2023-000034-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
PREGUNTES que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relatives al "Camp de futbol Camí de Montcada".
PREGUNTAS que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativas al "Campo de futbol Camino de Moncada".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"A la pregunta realizada para el Pleno de octubre transcrita a continuación:

“Durante la gestión de los socialistas se inició el proyecto de ampliación del campo de
fútbol 8 a fútbol 11 situado en el Camí de Moncada. A pregunta del concejal sobre el estado del
proyecto se contestó el 25/09/2023: "El expediente E 01903 2021 739 se encuentra archivado y
se va a tramitar por el OAM Fundación Deportiva Municipal la actualización del proyecto y,
posteriormente, la obra correspondiente. El concejal que suscribe formula la siguiente pregunta a
la Delegada de Deportes: ¿Va a continuar con el proyecto de ampliación del campo de fútbol
situado en el Camí de Moncada? En caso afirmativo, ¿en qué fechas se prevé se inicien las obras
de ampliación?”
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Se recibe la siguiente contestación a fecha 24/10/2023:

“Le comunico que el artículo 132.3 del Reglamento Orgánico del Pleno aprobado en 2022,
establece que “Procederá contestar que no se responde la pregunta cuando se trate de asuntos
ajenos a la competencia municipal”. La pregunta registrada se encuentra en dicho supuesto, en
virtud del Informe que se adjunta de la Secretaria General de la Administración Municipal de 24
de octubre de 2018, en relación a la presentación de preguntas por parte de los concejales en los
órganos de gobierno municipales y comisiones informativas.” 

El día 25/10/2023 en la celebración del Consejo Rector de la OAM Fundación Deportiva
Municipal, se aprueba un presupuesto en el que no se contempla la partida presupuestaria e
inversión a realizar en el proyecto mencionado y la propia presidenta de la OAM, a la par
concejala de Deportes, hace saber al Consejo que las inversiones se realizarán por parte del
Servicio de Deportes.

Vista la sucesión de hechos, contradictorios y en los que no parece haber un criterio claro,
el concejal que suscribe formula la siguiente pregunta a la Delegada de Deportes:

¿Finalmente se va a continuar con el proyecto de ampliación del campo de fútbol situado
en el Camí de Moncada por parte de la OAM FDM, en cuyo presupuesto no consta, o se va a
realizar por parte del Servicio de Deportes?".

RESPOSTA

Sra. Gil, delegada d'Esports

"A la pregunta realizada para el Pleno de octubre transcrita a continuación:

“Durante la gestión de los socialistas se inició el proyecto de ampliación del campo de
fútbol 8 a fútbol 11 situado en el Camí de Moncada. A pregunta del concejal sobre el estado del
proyecto se contestó el 25/09/2023: "El expediente E 01903 2021 739 se encuentra archivado y
se va a tramitar por el OAM Fundación Deportiva Municipal la actualización del proyecto y,
posteriormente, la obra correspondiente. El concejal que suscribe formula la siguiente pregunta a
la Delegada de Deportes:

¿Va a continuar con el proyecto de ampliación del campo de fútbol situado en el Camí de
Moncada? En caso afirmativo, ¿en qué fechas se prevé se inicien las obrasde ampliación?”
Se recibe la siguiente contestación a fecha 24/10/2023:

“le comunico que el artículo 132.3 del Reglamento Orgánico del Pleno aprobado en
2022,establece que “Procederá contestar que no se responde la pregunta cuando se trate de
asuntos ajenos a la competencia municipal”. La pregunta registrada se encuentra en dicho
supuesto, en virtud del Informe que se adjunta de la Secretaria General de la Administración
Municipal de 24 de octubre de 2018, en relación a la presentación de preguntas por parte de los
concejales en los órganos de gobierno municipales y comisiones informativas.”

El día 25/10/2023 en la celebración del Consejo Rector de la OAM Fundación Deportiva
Municipal, se aprueba un presupuesto en el que no se contempla la partida presupuestaria e
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inversión a realizar en el proyecto mencionado y la propia presidenta de la OAM, a la par
concejala de Deportes, hace saber al Consejo que las inversiones serealizarán por parte del
Servicio de Deportes.

Vista la sucesión de hechos, contradictorios y en los que no parece haber un criterio claro,
el concejal que suscribe formula la siguiente pregunta a la Delegada de Deportes:

¿Finalmente se va a continuar con el proyecto de ampliación del campo de fútbol situado
en el Camí de Moncada por parte de la OAM FDM, en cuyo presupuesto no consta, o se va a
realizar por parte del Servicio de Deportes?

En fecha 25 de octubre de 2023 se celebró Consejo Rector del OAM Fundació Esportiva
Municipal y no se realizó pregunta al respecto en el punto de Presupuestos.

En cualquier caso, en el presupuesto inicial del OAM FDM del 2023 que el anterior
concejal de Deportes, Javier Mateo elaboró tampoco se incluyó el citado proyecto, no obstante en
la actualidad se está trabajando en la actualización del proyecto por parte de FDM.

En data 25 d'octubre de 2023 es va celebrar Consell Rector de l'OAM Fundació Esportiva
Municipal i no es va realitzar cap pregunta sobre aquest tema en el punt de Pressupostos.

En qualsevol cas, en el pressupost inicial del OAM FDM del 2023 que l'anterior regidor
d'Esports , Javier Mateo va elaborar tampoc es va incloure el citat projecte, no obstant això en
l'actualitat s'està treballant en l'actualització del projecte per part d'FDM."

14 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Donar compte “in voce” formulada per la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal
Compromís, relatiu a “Moció de l'Estació del Grau”.
Dar cuenta “in voce” formulada por Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal
Compromís, relativo a “Moción de la Estación del Grau”.

La Sra. Tello assenyala que esta moció es va aprovar per unanimitat en la sessió de la
Comissió d'Urbanisme i li reconforta que s'aconseguira eixe consens.

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada per la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal
Compromís, relativa a “Cultura als pobles”.
Pregunta “in voce” formulada por Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal
Compromís, relativa a “Cultura als pobles”.

La Sra. Beamud assenyala que el diumenge les activitats es van realitzar sense problema
pese al vent però en Masarrojos no es van dur a terme i pregunta per què, ja que el Facebook de
l'alcaldia ha desaparegut i els artistes van acudir però no hi havia públic perquè per Instagram es
va dir des d'Alcaldia pedània que no es farien.
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El Sr. President contesta que li passarà la informació perquè sap que va haver-hi
cancel·lacions i es van reprogramar per a un altre moment.

La Sra. Tello indica que en cas de cancel·lació és important que s'avise, a més del veïnat,
als professionals.

16 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada per la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal
Compromís, relativa a “Celebració dels Consells Sectorials”.
Pregunta “in voce” formulada por Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal
Compromís, relativa a “Celebración de los Consejos Sectoriales”.

La Sra. Gil Uncio indica que el Consejo Municipal de las Mujeres y por la Igualdad se
celebrará el próximo día 22 de noviembre.

La Sra. Torrado señala que el Consejo Municipal de Acción Social se celebrará en breve y
luego se celebrarán el Consejo Municipal de Cooperación de Valencia y el Consejo Local de
Inmigración e Interculturalidad, como tarde en el próximo mes de enero.

17 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Prec “in voce” formulada per la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relatiu a “Vandalisme al Carrer Sant Vicent, núm. 78”.
Ruego “in voce” formulada por Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativo a “Vandalismo en la Calle San Vicente, nº 78”.

La Sra. Ibáñez solicita que se limpie en la Calle San Vicente, nº78 el panel informativo
pues muestra una foto sobre un monolito cultural lleno de grafitis.

18 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada pel Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís,
relativa a “Subvencions nominatives del Pressupost 2024”.
Pregunta “in voce” formulada por D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís,
relativa a “Subvenciones nominativas del Presupuesto 2024”.

El Sr. Fuset pregunta que en el Pressupost de l'exercici 2024 no han vist algunes
subvencions nominatives important com la de Moros i Cristians, La Basílica, ….

El Sr. Ballester señala que hay un error porque él las mantuvo todas y algo ha pasado. Lo
averiguarán.
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19 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada pel Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís,
relativa a “Contractació estudis sobre materials alternatiu per a falles”.
Pregunta “in voce” formulada por D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís,
relativa a “Contratación estudios sobre materiales alternativo para fallas”.

El Sr. Fuset pregunta si els estudis sobre falles ja s'han contractat.

El Sr. Ballester contesta que se contratarán en breve y todas las actuaciones estarán a su
disposición.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les dotze hores i quaranta tres minuts, la
Presidència alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma el Sr. President i que jo, el
Secretari, certifique.


